
Styret for Lofoten Avfallsselskap IKS 
 

 
Møteprotokoll - styremøte    21.09.2017 
 

 
Møtet startet kl. 12:30 og sluttet kl. 16:40. Strategimøte påfølgende dag til kl. 12:00. 
Møtested: Statles Rorbusenter i Mortsund. 
 
Til stede: Kenneth Grav   styreleder 
  Gaute Wahl  nestleder  

Kjersti Delp  styremedlem 
  Marianne Pettersen styremedlem 
  Anne Birgith Mørkved varamedlem 
  Olaf Jensen  styremedlem 
  Grethe Isaksen styremedlem 
  
  Einar Solvang  daglig leder 
  Gjermund Vian driftssjef 
 
 

Godkjenning av innkalling: 
Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 

 
Godkjenning av sakliste: 
Vedtak: 
Sakslisten ble godkjent.  
Grethe ønsket permisjon før møtet ble avsluttet og ba om at sakene 9, 11 og 12 
ble behandlet først. Styret imøtekom dette. 
 

 
Sak 08/17 Godkjenning av referat fra styremøte 28.04.2017 

Vedtak: 
Referatet ble godkjent. Gaute etterlyste tidspunkt for eiermøte. Ledelsen lovet å 
komme tilbake på det. 

 
 
Sak 09/17 Regnskapsoversikt pr første halvår 2017 NB (Unntatt offentlighet – Jfr. Off.loven §5) 

  
 

Sak 10/17 Økt turisme - avfallsproblematikk  
Styreleder viste til positivt engasjement fra både kommuner, Fylkeskommunen 
og Vegvesenet under workshop i Mortsund 07.09.2017. At LAS tar en ledende 
rolle i denne problematikken fikk bred støtte. 
Styret gjorde slikt 
Vedtak: 



1. Styret ønsker at LAS tar en koordineringsrolle i arbeidet med å få realisert 

nødvendig infrastruktur (avfallsmottak og toaletter) på de mest belastede 

turist/utfartsstedene i Lofoten. 

2. Eierkommunene forespørres om å peke ut to steder i hver kommune der de 

ser et behov for å få utviklet nødvendig infrastruktur/tilrettelegging for økt 

turisme. 

3. LAS søker Nordland Fylkeskommune om planleggingsmidler til dette 

arbeidet. 

4. Arbeidet må skje etter en skarp tidsplan da flere anlegg ønskes operative 

sommeren 2018. 

 
 
Sak 11/17 Mottak av kasserte fritidsbåter 
 Ledelsen opplyste at søknader var sendt både til Fylkesmannen og 

Miljødirektoratet medio september, tilbakemelding avventes. 
 Styret gjorde slikt  
  Vedtak: 

1. Det vedtas at LAS IKS søker om å bli mottaker for kasserte fritidsbåter 
gjennom å tilby mottak på selskapets miljøstasjoner og i Haugen. 

2. Eksisterende hall i Haugen klargjøres for sanering av båter. 
3. Det testes ut om materialgjenvinning er økonomisk forsvarlig. 

 
   
Sak 12/17 Lønnsjustering – Daglig leder og driftssjef  NB (Unntatt offentlighet; Jfr. 

Off.loven § 5) 

 
 
Sak 13/17 Orienteringer: 

a) Prosjekt: Konkurranse om anskaffelse av ny gravemaskin: Ledelsen 

orienterte om at en materialhåndterer byttes med ny maskin med hevbar 

hytte. LAS har mottatt 2 anbud. 

b) Prosjekt: Konkurranse om anskaffelse av renseanlegg sigevann Haugen 

deponi: Ledelsen orienterte om at det er mottatt 2 anbud. 

c) Prosjekt: Konkurranse om anskaffelse av forsikringer: Ledelsen opplyste at 

ingen ga tilbud på forsikring. Det er derfor tillatt å forhandle direkte, en 

prosess som pågår. 

 

d) Prosjekt: Utvidelse av Leknes miljøstasjon, trauing og oppfylling: Det kom 

inn 4 anbud. ABS Drift AS ble valgt og arbeidet pågår. 

 

e) Prosjekt: Konkurranse om inngjerding av Leknes og Fjøsdalen 

miljøstasjoner: Anbud ligger ute i Doffin. 

 

f) Containertransport 2018 – 2020: Det kom inn 5 anbud. Valgt leverandør 

ble ABS Drift AS. 

 



g) Protokoll fra representantskapsmøte ble gjennomgått.  

 

h) Bedriftsnettverk Lofoten og Vesterålen – marin forsøpling: Orientering om 

at LAS deltar i nettverket. 

 

i) Tilsynsrapport fra Mattilsynet: Tilsynet gjorde 24. august en uanmeldt 

inspeksjon. Mattilsynet avdekket et par mindre «hull» i egenkontrollen, 

men ingen forhold som fører til plikt eller varsel om vedtak. 

 

j) Nofir: Nofir har hittil i 2017 hatt en fin økning i mottatte mengder nøter, 

garn og tau. Selskapet gjør det bra både i Norge, Litauen og i Tyrkia. 

Likviditeten er god. Fortsatt en utfordring med kopperimpregnerte nøter. 

 

k) Strandryddeuka 2017: Pr. 21.09.2017 er det ryddet 80630 meter, 881 

deltakere, 120 m3 sekker og 24,7 tonn er innveid. 

 

l) Strategimøte – Eiermøte: Styrets strategimøte avholdt på Mortsund 

22.09.2017. Eiermøte søkes avholdt primo februar 2018. 

 

m) Næringsforeninger: LAS søker medlemskap i eierkommunenes 

næringsforeninger. 

   
 
Sak 14/17 Eventuelt 

a) Olaf meldte om gule plastsekker i Moskenes som i en periode i sommer 

som ikke ble hentet og derfor ble revet sund av fugl. LAS har avtale både 

med ASVO og kommunen om innsamling av gulsekker. 

 
Kenneth Grav    Gaute Wahl    Kjersti Delp 
Styreleder     Nestleder    Styremedlem 
 
Marianne Pettersen   May Britt Solhaug   Olaf Jensen 
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem 
 
Grethe Isaksen        Einar Solvang 
Styremedlem         Daglig leder 


